

عرض عيادات د. جوي للأسنان (يسري العرض حتى 30 أبريل 2025)  
Dr. Joy Dental Clinics Offer (Valid until 30 April 2025)

Terms and Conditions:	الشروط والأحكام:
<p><b>Offer:</b> 15% discount on dental treatment services at Dr. Joy Dental Clinics</p>	<p><b>العرض:</b> خصم 15% على خدمات علاج الأسنان لدى عيادات د. جوي للأسنان</p>
<p><b>Terms and conditions:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Offer is applicable only on DIB Credit Cards.</li> <li>• Offer is not valid on consultation and X-rays.</li> <li>• Offer is not valid in public holidays.</li> <li>• Offer is not valid in conjunction with any other promotions or discount programme.</li> <li>• Offer is valid on treatments that are not covered by insurance.</li> <li>• Offer is valid on clinic prices.</li> <li>• Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services.</li> <li>• Offer is valid until 30 April 2025.</li> <li>• DIB Credit Card Terms &amp; Conditions Apply. <a href="#">Click here</a> to know more.</li> <li>• DIB cards can be used for purchasing of Sharia compliant products and services only.</li> </ul>	<p><b>الشروط والأحكام:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• يسري العرض على الدفع بالبطاقة الائتمانية من بنك دبي الإسلامي فقط.</li> <li>• لا يسري العرض على الاستشارة والأشعة السينية.</li> <li>• لا يسري العرض في أيام العطلات الرسمية.</li> <li>• لا يسري العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو برامج خصم أخرى.</li> <li>• يسري العرض على العلاجات التي لا يغطيها التأمين.</li> <li>• يسري العرض على أسعار العيادات.</li> <li>• لا يسري العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية.</li> <li>• يسري العرض حتى تاريخ 30 أبريل 2025.</li> <li>• تطبق الشروط والأحكام الخاصة بالبطاقة الائتمانية من بنك دبي الإسلامي. <a href="#">اضغط هنا</a> لمعرفة المزيد.</li> <li>• يمكن استخدام بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية فقط.</li> </ul>